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 PROTOKÓŁ Nr  6/2024 
posiedzenia Zarządu Powiatu Radomskiego 

odbytego w dniu 27 czerwca 2024 roku o godz. 12:00 
 
 
W posiedzeniu udział wzięli: 
1. Waldemar Trelka            - Przewodniczący Zarządu 
2. Krzysztof Murawski       - Członek Zarządu 
3. Krzysztof Kozera             - Członek Zarządu 
4. Anna Rogulska                 - Członek Zarządu 
5. Elżbieta Zasada                - Członek Zarządu 
 
 
oraz 
Joanna Wontorska               -  Skarbnik Powiatu 
Rafał Czajkowski                 -  Sekretarz Powiatu 
 (lista obecności stanowi załącznik Nr 1 do protokołu), 
 
 
Starosta Radomski Waldemar Trelka powitał wszystkich. Poinformował, że na dzisiejsze 
posiedzenie zaprosił  panią Dyrektor Joannę Pionkę ze szpitala w Iłży, panią Dyrektor Bernardę 
Dudek ze szpitala w Pionkach oraz Dyrektor Wydziału Zdrowia Joannę Czerwińską. Następnie 
poprosił, aby punkty 9,10,11,12,13,13a,13b dotyczące Wydziału Zdrowia zostały omówione w 
pierwszej kolejności z uwagi na obecność pań. 
 
 
Poprosił o przyjęcie porządku obrad z uwzględnionymi zmianami. 
 
 
 
1. Otwarcie posiedzenia i przyjęcie porządku obrad. 

 
2. Przyjęcie protokołu z  posiedzenia  Zarządu Nr 3/2024. 
 
9. Rozpatrzenie wniosku Nr 50/2024 Wydziału Zdrowia i Spraw Społecznych w 

sprawie zatwierdzenia rocznego sprawozdania finansowego za rok 2023 
Samodzielnego Publicznego Zespołu Zakładów Opieki Zdrowotnej w Pionkach im. 
Lecha i Marii Kaczyńskich- Pary Prezydenckiej. 

 
10. Rozpatrzenie wniosku Nr 51/2024 Wydziału Zdrowia i Spraw Społecznych w 

sprawie zatwierdzenia rocznego sprawozdania finansowego za rok 2023 
Samodzielnego Publicznego Zespołu Zakładów Opieki Zdrowotnej – Szpital w Iłży. 

 
11. Rozpatrzenie wniosku Nr 52/2024 Wydziału Zdrowia i Spraw Społecznych w sprawie 

wyrażenia zgody na podjęcie dodatkowego zatrudnienia przez dyrektora SPZZOPZ w 
Pionkach im. Lecha i Marii Kaczyńskich – Pary Prezydenckiej. 

 
12. Rozpatrzenie wniosku Nr 53/2024 Wydziału Zdrowia i Spraw Społecznych w sprawie 

rozstrzygnięcia otwartego konkursu ofert dotyczącego wsparcia realizacji zadań w 
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zakresie zdrowia publicznego  na rok 2024 w ramach „Programu Ochrony Zdrowia 
Psychicznego dla Powiatu Radomskiego na lata 2024-2027”. 

 
13. Rozpatrzenie wniosku Nr 54/2024 Wydziału Zdrowia i Spraw Społecznych w sprawie 

przyjęcia projektu programu polityki zdrowotnej pn. „Program polityki zdrowotnej w 
zakresie szczepień ochronnych przeciwko kleszczowemu zapaleniu mózgu dla 
mieszkańców Powiatu Radomskiego na lata 2024-2026” i przekazanie go samorządom 
gminnym Powiatu Radomskiego do konsultacji. 

 
13 a Rozpatrzenie wniosku Nr 55/2024 Wydziału Zdrowia i Spraw Społecznych w sprawie 

zwiększenia wydatków budżetu powiatu na 2024 r. o kwotę 58.320,00 zł z przeznaczeniem na 
dotację dla Samodzielnego Publicznego Zespołu Zakładów Opieki Zdrowotnej – Szpital w Iłży 
na dofinansowanie realizacji zadania inwestycyjnego pn. „Zakup myjni-dezynfektora na potrzeby 
Oddziału Ginekologii Jednego Dnia w SPZZOZ - Szpital w Iłży”. 

 
13b   Rozpatrzenie wniosku Nr 56/2024 Wydziału Zdrowia i Spraw Społecznych w sprawie 

zmian w budżecie powiatu w Starostwie Powiatowym  dotyczy szpitala w Iłży. 
 

 
3. Rozpatrzenie wniosku Nr 56/2024 Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Radomiu 

w sprawie wyrażenie zgody na dokonanie przeniesienia w planie wydatków budżetowych 
na 2024 rok Powiatowego Centrum Opiekuńczo-Mieszkalnego w Krzyżanowicach kwoty 
70.000zł. 

 
4. Rozpatrzenie wniosku Nr 57/2024 Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Radomiu 

w sprawie udzielenia pełnomocnictwa Zastępcy Dyrektora Powiatowego Centrum Pomocy 
Rodzinie w Radomiu. 

 
5. Rozpatrzenie wniosku Nr 58/2024 Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w 

Radomiu w sprawie upoważnienia Zastępcy Dyrektora Powiatowego Centrum Pomocy 
Rodzinie w Radomiu do zaciągania zobowiązań. 

 
6. Rozpatrzenie wniosku Nr 59/2024 Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w 

Radomiu w sprawie dokonania przeniesienia w planie wydatków budżetowych Powiatu 
Radomskiego na 2024 rok w kwocie 13.250 zł. 

 
7. Rozpatrzenie wniosku Nr 60/2024 Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w 

Radomiu w sprawie pomocy finansowej dla Powiatu Zamojskiego w formie dotacji 
celowej na utrzymanie Domu dla Matek z Małoletnimi Dziećmi i Kobiet w Ciąży w 
Łabuniach. 

 
8. Rozpatrzenie wniosku Nr 61/2024 Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w 

Radomiu w sprawie uchwalenia Regulaminu Organizacyjnego Domu Pomocy 
Społecznej w Krzyżanowicach. 

 
14. Rozpatrzenie wniosku Nr 17/2024 Wydziału Geodezji, Kartografii, Katastru i 

Nieruchomości w sprawie powołania Komisji Przetargowej do przeprowadzenia 
przetargu na zbycie nieruchomości lokalowych będących własnością Powiatu 
Radomskiego. 
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15. Rozpatrzenie wniosku Nr 13/2024 Wydziału Inwestycji w sprawie przekazanie przez 
Starostwo Powiatowe w Radomiu do Centrum Kształcenia Zawodowego  
i Ustawicznego w Pionkach nakładów inwestycyjnych. 

 
 
16. Rozpatrzenie wniosku Nr 47/2024 Wydziału Edukacji w sprawie zwiększenia planu 

wydatków w Zespole Szkół i Placówek w Chwałowicach o kwotę 36.000,00 zł. 
 
17. Rozpatrzenie wniosku Nr 48/2024 Wydziału Edukacji w sprawie zwiększenia planu 

dochodów i wydatków na 2024 rok w Zespole Szkół i Placówek w Chwałowicach o kwotę 
100.000 zł. 

 
18. Rozpatrzenie wniosku Nr 4/2024 Wydziału Ochrony Środowiska, Leśnictwa i 

Rolnictwa w sprawie wyrażenia zgody na usunięcie siedmiu drzew z nieruchomości 
stanowiącej własność Powiatu Radomskiego. 

 
19. Rozpatrzenie wniosek Nr 26/2024 Wydziału Organizacji i Nadzoru w sprawie 

zwiększenia planu wydatków na rok 2024 o kwotę 70.000,00 zł z przeznaczeniem na 
zakup mebli biurowych dla Wydziału Powiatowego Zespołu Orzekania o 
Niepełnosprawności. 

 
19a. Rozpatrzenie wniosek Nr 27/2024 Wydziału Organizacji i Nadzoru w sprawie 

wyrażenia      zgody na nieodpłatne przekazanie telefonu komórkowego na stanie Starostw 
Powiatowego do CKZiU W Pionkach. 

 
20. Rozpatrzenie wniosku Nr 5/2024 Wydziału Ochrony Środowiska, Leśnictwa i 

Rolnictwa w sprawie zaopiniowania projektu pn.”Program Ochrony Środowiska dla 
Gminy Iłża na lata 2024-2027 z perspektywą do roku 2031”. 

 
21. Rozpatrzenie wniosku Nr 27/2024 Powiatowego Zarządu Dróg Publicznych w 

Radomiu w sprawie dokonania zmian w WPF na 2025 rok polegających na przeniesieniu 
wydatków między zadaniami w kwocie 100 000,00 złotych. 

 
22. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w sprawie zmian w planie dochodów i wydatków 

budżetu powiatu na 2024 rok i plamie finansowym zadań  z zakresu administracji 
rządowej. 

 
23. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w sprawie zmiany planu finansowego dla 

wydzielonego rachunku środków z Funduszu Pomocy.  
 
24. Sprawy różne. 
- decyzja Nr 1078.2024 Starosty Radomskiego BA.6740.654.2024.KS1  zatwierdzająca projekt 
zagospodarowania terenu oraz projekt architektoniczno- budowlany udzielająca pozwolenia na 
budowę Inwestorowi – Burmistrzowi Miasta i Gminy Przytyk 
 
Porządek obrad został przyjęty ze zmianą. 
 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 2  porządku obrad – Przyjęcie protokołu z  posiedzenia  
Zarządu Nr 3/2024. 
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Protokół z 3 posiedzenia  Zarządu Powiatu został przyjęty jednogłośnie bez uwag.  
 
 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 9 porządku obrad – Rozpatrzenie wniosku Nr 50/2024 
Wydziału Zdrowia i Spraw Społecznych w sprawie zatwierdzenia rocznego sprawozdania 
finansowego za rok 2023 Samodzielnego Publicznego Zespołu Zakładów Opieki Zdrowotnej 
w Pionkach im. Lecha i Marii Kaczyńskich- Pary Prezydenckiej. 
 
Dyrektor Samodzielnego Publicznego Zespołu Zakładów Opieki Zdrowotnej w Pionkach 
im. Lecha i Marii Kaczyńskich- Pary Prezydenckiej Bernarda Dudek  powiedziała, że 
jeżeli chodzi o 2023 rok o rachunek zysków i strat w jej ocenie mieli dobrą sytuację. 
Odnotowali zysk ponad 500 tys. zł zero wymagalnych. Porównując rok 2023 gdzie zysk był 
500 tys zł do 2022 roku gdzie zysk był większy, ale wtedy była inna formuła finansowania 
jeżeli chodzi o Narodowy Fundusz Zdrowia. Podkreśliła, że sposób finansowania, który mieli 
przez ostatnie pół roku pozwolił poprawić sytuację ekonomiczną naszego szpitala. Mianowicie 
sfinansowanie nad wykonań w poszczególnych zakresach, które były realizowane w szpitalu i 
jednocześnie zapłacenie w 100% pozwoliło na poprawienie sytuacji finansowej. Jeżeli chodzi 
o przychody to w stosunku do 2022 roku odnotowują wzrost wartości majątku trwałego było 
66,5 mln a w roku 2023 mają 82,5 mln zł. Majątek obrotowy dotyczy zapasów i należności, 
2022 rok 5,7, 2023 rok 7 mln. Jeśli chodzi o aktywa to mają niestety wzrost zobowiązań 
krótkoterminowych z  5,7 mln za 2022 rok i 7,1 mln za 2023 rok. Wynika to ze wzrostu 
wynagrodzeń, zobowiązań publiczno-prawnych, zobowiązań z tytułu zakupów co jest związane 
bezpośrednio ze wzrostem minimalnego wynagrodzenia ustawowego i dotyczy to tak naprawdę 
wszystkich jednostek. Jeżeli chodzi o rozliczenia między okresowe to w 2022 roku 64,3 mln , 
a w 2023 roku 80,4 mln. Zaznaczyła, że są po zaopiniowaniu przez biegłego niezależnego 
Rewidenta  sprawozdania finansowego za 2023 rok. Zdaniem biegłych sprawozdanie 
przedstawia rzetelny, jasny obraz sytuacji majątkowej i finansowej na dzień 31 grudnia 2023 
oraz jej wyniku finansowego i przepływów pieniężnych za rok obrotowy zakończony w tym 
dniu zgodnie z mającymi zastosowanie przepisami ustawy o rachunkowości. Dodała, że jest 
zgody co do formy i treści z obowiązującymi szpital przepisami prawa oraz statutem szpitala. 
Zostało sporządzone na podstawie prawidłowo prowadzonych ksiąg rachunkowych zgodnie z 
przepisami ustawy o rachunkowości. Odnosząc się do bieżącej sytuacji, powiedziała, że będą 
robić wszystko by sytuacja uległa stopniowej poprawie. Wynik finansowy na plusie,  który 
odnotowali za zeszły rok, chciała by i życzyła by sobie, aby podobną wartość odnotowali. 
Podkreśliła, że jest to bezpośrednio związane z finansowaniem przez NFZ. Szpital w Pionkach 
w związku z faktem, że już ma nowoczesną infrastrukturę i już są doposażeni w nowoczesny 
sprzęt, maja możliwości, warunki i nadal inwestują w rozwój kadry medycznej lekarzy i 
pielęgniarki. Ma tylko nadzieję, że formuła finansowania pozwoli na zachowanie płynności 
finansowej. Dodała, że śledząc sprawozdania sprzed kilku lat tak naprawdę od 2019 roku, jeżeli 
jest mowa o przychodach szpitala, o finansowaniu z NFZ one uległy znaczącej poprawie z 18 
do prawie 45 mln . To pokazuje, że dołożyli stosowny monitoring i nadzór nad realizacją 
świadczeń i dziś mają warunki do tego, żeby zwiększyć kontrakt. Non stop podejmują działania 
jeśli chodzi o NFZ zmierzający do tego żeby zwiększyć  kontrakty w poszczególnych zakresach 
wykonania w niektórych są zwiększane, stopniowo, sukcesywnie są zmniejszane. Nie mniej 
jednak jeszcze nie są na tyle wysokie, żeby zaspokoić potrzeby ich i wszystkich dostawców 
usługodawców, żeby mogli wyjść na zero. Będą oczywiście te działania kontynuowali, 
ponieważ taka jest ich rola i taki jest ich zamiar, żeby maksymalnie wykorzystać potencjał, 
który teraz posiadają. 
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Członek Zarządu Krzysztof Kozera powiedział, że są po uroczystym otwarciu, uruchomieniu 
rezonansu. Zapytał czy, fundusz ogłosił konkurs na ten kontrakt. 
 
Dyrektor Samodzielnego Publicznego Zespołu Zakładów Opieki Zdrowotnej w Pionkach 
im. Lecha i Marii Kaczyńskich- Pary Prezydenckiej Bernarda Dudek  odpowiedziała, że 
na obecną chwilę nie ma ogłoszonego konkursu. Powiedziała, że od września ub. roku szpital 
złożył cztery pisma informujące o tym, że w gotowości, że są w stanie świadczyć te usługi, 
mają zapewnioną kadrę, zarówno lekarska jak i pielęgniarską. Dodała, że stopniowo w 
przeciągu praktycznie 8 czy 9 miesięcy informowali na jakim etapie są jeśli chodzi o adaptacje 
pomieszczeń i instalacje tego pomieszczenia. Odbyła szereg spotkań z Dyrektorem NFZ 
O/Wojewódzki z panią Słodką, która stwierdziła, że na obecną chwilę nie będą ogłaszane. Póki 
co, nie będzie zatwierdzony plan NFZ, który być może nastąpi w połowie sierpnia, czyli nie 
będzie nowego kontraktowania. Nie wykluczyła, że jest możliwość o dodatkowe środki. 
Umowa, która teraz funkcjonuje w ramach PSZ-u, wówczas wtedy mogliby w tym zakresie 
wykonywać badania rezonansu magnetycznego. W zeszłym tygodniu szpital wystosował 
ponowne pismo opierając się o stosowne artykuły z prośbą, że są gotowi i czekają na 
poszerzenie działalności. 
 
Wicestarosta Radomski Krzysztof Murawski powiedział, że rozumie, że badania się zaczną 
jak będą mieć kontrakt. 
 
Dyrektor Samodzielnego Publicznego Zespołu Zakładów Opieki Zdrowotnej w Pionkach 
im. Lecha i Marii Kaczyńskich- Pary Prezydenckiej Bernarda Dudek  odpowiedziała, że 
jeżeli chodzi o badania wewnętrzne dla szpitala to już są w stanie wykonywać badania na 
potrzeby szpitala. Natomiast jeśli chodzi o ambulatoryjną opiekę specjalistyczną to dopiero 
wtedy kiedy będą mieć na to środki. Planują też wyjść z ofertą do okolicznych szpitali, jeżeli 
chodzi tzw. podwykonawstwo. 
 
Członek Zarządu Anna Rogulska zapytała, od kogo jest należność w kwocie 4.109.000,00 zł 
na koniec roku? . 
 
Dyrektor Samodzielnego Publicznego Zespołu Zakładów Opieki Zdrowotnej w Pionkach 
im. Lecha i Marii Kaczyńskich- Pary Prezydenckiej Bernarda Dudek  odpowiedziała, że 
to są nad wykonania, które zapłacił  NFZ. Powiedział, że nad wykonania za 2023 roku zostały 
zapłacone sukcesywnie, one były stopniowo realizowane i zostały w tym roku zapłacone. 
Dodała, że są już praktycznie po zamknięciu I kwartału i mają już stopniowo płacone nad 
wykonania za I kwartał. Łączna suma nad wykonań zarówno w PSZ-u jak i pozostałych 
zakresach w przypadku szpitala w Pionkach była to ponad 900 tys. zł, 660 tys. zł już mają 
zapłacone. Wczoraj nawet wpłynęło 436 tys zł., dlatego będą stopniowo regulować bieżące 
należności. Zaznaczyła, że jednym z zakresów w jej ocenie, który jest traktowany „po 
macoszemu” przez NFZ to jest rehabilitacja. Niestety dziś znają priorytety NFZ-u, oczywiście 
to jest wszystko ważne, ale skoro mają podstawową działalność i pokazują, że mogą 
wykonywać ten kontrakt i mają te nad wykonania to w jej ocenie, też rozmawia z NFZ-em w 
tym zakresie. W takiej sytuacji jest każdy dyrektor szpitala, że jeżeli widzi, że ma potencjał ma 
kadrę ma warunki do tego żeby realizować świadczenia i np. w jednym okresie wykazuje 100, 
a w drugim pokazuje, że jest w stanie wykonać 150 to chciałaby mieć zwiększony ten kontrakt 
o dodatkowe 50. Uważa, że jest to kwestia uznaniowości.  
 
Wicestarosta Radomski Krzysztof Murawski powiedział, że rozumie, że jeśli mieli te 4 mln 
zł nad wykonań to jest to dobre dla szpitala jeśli oddadzą. 
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Dyrektor Samodzielnego Publicznego Zespołu Zakładów Opieki Zdrowotnej w Pionkach 
im. Lecha i Marii Kaczyńskich- Pary Prezydenckiej Bernarda Dudek  odpowiedziała, że 
tak oddali i jest to korzystne, ale nie należy tego przyjmować jako zasadę, że tak będzie. 
 
Starosta Radomski Waldemar Trelka powiedział, że najpierw trzeba wypracować , podjąć 
pewne ryzyko, a to ryzyko dziś jest większe niż rok temu. Rok temu był jasny sygnał „róbcie 
nad wykonania dostaniecie pieniądze” i to jest konsekwencja pewnych zobowiązań NFZ-u 
wobec szpitali, które takie nad wykonania za 2023 rok miały. W tym roku jeśli pani Dyrektor 
zdecyduje się dalej tak szeroko pójść to gwarancji na refundację 100% to nie ma szans. Pytanie, 
jak procentowa kwotę może otrzymać od potencjalnych nad wykonań, które może realizować 
w 2024 roku. 
 
Dyrektor Samodzielnego Publicznego Zespołu Zakładów Opieki Zdrowotnej w Pionkach 
im. Lecha i Marii Kaczyńskich- Pary Prezydenckiej Bernarda Dudek  powiedziała, że jest 
to pytanie, na które dziś nikt nie potrafi sobie odpowiedzieć na nie. Powiedziała, że jeśli chodzi 
o rehabilitację to przeprowadziła wiele rozmów, są długie kolejki oczekiwania. Jest 
niezadowolenie pacjenta i rozumie to, ale nie mają na to pieniędzy i z takimi problemami się 
boryka. Bo każdy by chciał być obsłużony od razu.  Niestety formuła finansowania z NFZ 
bezpośrednio będzie wpływała na wydłużenie się kolejek i to praktycznie wszędzie. 
Oczywiście robią co w ich mocy. Dopóki nie zwiększa kontraktu nie mogą pracować na tzw. 
kredyt. 
 
Starosta Radomski Waldemar Trelka powiedział, że wiele tematów jest związanych z 
Pionkami i na pewno będą o nich rozmawiać. Dobrym gremium jest Rada Społeczna, nie 
dlatego, że o czymś decyduje, ale te wątki w szczegółach są tam omawiane. Pewnie niedługo 
będą się mierzyć co robić z budynkami czy na spotkanie na którym był będą uwzględnione 
szpitale w kontekście aplikowania o środki zewnętrzne, bo szpitale są w tej strategii, która musi 
być kompatybilna ze strategią Radomskiego Obszaru Funkcjonalnego analogicznie jeśli chodzi 
o drogi, jest wiele wątków i to się będzie działo. Czy te pieniądze będą, już na jesień będzie 
wiadomo. Trzeba pamiętać , że to już trzeci rok, który wchodzi w II półrocze funkcjonowania 
strategii, która tak naprawdę nie ma przyjętych dokumentów jeśli chodzi o ROF i nasze 
potrzeby. Mając na uwadze m. in. ten wątek to będą o tym rozmawiać i decydować co robić z 
tymi budynkami. 
 
Więcej pytań i uwag nie zgłoszono. 
Zarząd Powiatu jednogłośnie podjął uchwałę Nr 32/2024 w sprawie zatwierdzenia rocznego 
sprawozdania finansowego za rok 2023 Samodzielnego Publicznego Zespołu Zakładów 
Opieki Zdrowotnej w Pionkach im. Lecha i Marii Kaczyńskich- Pary Prezydenckiej. 
Stanowi ona załącznik Nr 2 do protokołu. 
 
 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 10  porządku obrad – Rozpatrzenie wniosku Nr 51/2024 
Wydziału Zdrowia i Spraw Społecznych w sprawie zatwierdzenia rocznego sprawozdania 
finansowego za rok 2023 Samodzielnego Publicznego Zespołu Zakładów Opieki Zdrowotnej 
– Szpital w Iłży. 
 
Dyrektor Samodzielnego Publicznego Zespołu Zakładów Opieki Zdrowotnej – Szpital w 
Iłży Joanna Pionka poinformowała, że sprawozdanie finansowe przedstawi Główna Księgowa 
pani Ewa Domagała. 
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Główna Księgowa SPZZOZ-Szpital w Iłży Ewa Domagała powiedziała, że sprawozdanie 
finansowe było zbadane przez Biuro Audytorskie Prowizja w Krakowie. Sprawozdanie 
Niezależnego Biegłego Rewidenta, opinia w której napisano, że przedstawia rzetelny, jasny 
obraz sytuacji majątkowej i finansowej szpitala i jest zgodne co do treści i formy z 
obowiązującymi przepisami. Jeżeli chodzi o rachunek zysków i strat to przychody za 2023 rok 
wynosiły 46.396.924, 55 zł, koszty 48.898.582,05 zł. Wynik finansowy szpitala jest ujemny i 
wynosi – 2.507.926,056 zł. Jeżeli chodzi o nad wykonania za 2023 rok to wykonano je na kwotę 
3.300.000,00 zł, były wszystkie zapłacone oprócz rehabilitacji. Jeśli chodzi o nad wykonania 
w tym roku to za I kwartał było ponad 1 mln zł. Powiedziała, że zobowiązania po terminowe w 
szpitalu wynosiły 10.615.909,00 zł, należności na 31 grudnia 2023 roku 4.616.233,75 zł, 
aktywa obrotowe 6.371.952,00 zł w tych aktywach są zapasy w kwocie 1.197.689,00 zł i 
należności w kwocie 4.616.233,00 zł. Stan środków pieniężnych na 31 grudnia 2023 roku 
557.030,02 zł. Powiedziała, że amortyzacja za 2023 roku wynosiła około 2.500.000,00 zł. 
 
Wicestarosta Radomski Krzysztof Murawski powiedział, że wiadomo, że duże straty 
przynosi ginekologia i położnictwo. Zapytał czy jeśli tego oddziału nie będzie to o ile może się 
poprawić sytuacja w skali roku?. 
 
Dyrektor Samodzielnego Publicznego Zespołu Zakładów Opieki Zdrowotnej – Szpital w 
Iłży Joanna Pionka powiedziała, że aktualnie strata wynosi 3.200.000,00 zł za 5 miesięcy. 
Problemem najważniejszym jest to , że zabrano pieniądze w kwocie 355.000,00 zł od połowy 
2022 roku na podwyżki. Było tzw. ”zembalowe”, które zostało zabrane a nie oddane 
współczynniku mówiącym o wartości wzrostu podwyżek i to ich ciągnie w dół jak również 
ginekologia. Wracając do oddziału ginekologii to z informacji, które wczoraj pozyskała, 
wynika , że w najbliższym czasie zostaną uruchomione środki z KPO na Oddziały 
Anestezjologii i Intensywnej Terapii to co muszą zmodernizować i chcą przenieść na obecny 
Oddział Ginekologiczno- Położniczy i Oddziały Ginekologiczne. W czym jest problem. Jeśli 
chcą zamknąć ten Oddział to trzeba to zrobić z dniem ostatniego października i utworzyć nowy 
Oddział Ginekologiczny. Żeby on mógł funkcjonować, mogą mieć obawę,  ponieważ na tym 
Oddziale są za wąskie otwory, zgodnie z rozporządzeniem, które obowiązuje od 2016 roku i 
brakuje myjni-dezynfekatora. Jeśli będzie strać się o kontrakt na procedury tzw. jednodniowe 
o których wczoraj rozmawiali to niestety ale ten dezynfektor to wartość około  60 tys., zł, który 
musi być zakupiony przed dniem 1 listopada br. Bo zanim będzie odbiór musi być odbiór 
pomieszczeń przez NFZ zanim przystąpi do konkursu ofert. 
 
Starosta Radomski Waldemar Trelka zapytał, czy rozbicie ścian, kupienie większych drzwi, 
kupienie  dezynfekatora,  jak przedstawia się koszt tego wszystkiego? 
 
Dyrektor Samodzielnego Publicznego Zespołu Zakładów Opieki Zdrowotnej – Szpital w 
Iłży Joanna Pionka powiedziała, że ma prośbę, ponieważ ma zabezpieczone 250 tys. zł na 
projekt do remontu oddziału ginekologiczno-położniczego. W związku z tym będzie prosić o 
zmianę nazwy zadania, żeby był wykonany projekt jednocześnie na oddział anestezjologii, 
Intensywnej Terapii i ginekologii bo to wszystko będzie na jednym piętrze. Żeby nie zwiększać 
kosztów zrobić to jednym postępowaniem w zamówieniach publicznych żeby jeden oferent 
wykonał ten projekt na jednym poziomie. Dlatego, żeby starać się o środki musi być wykonany 
projekt. Dopiero po wykonanym projekcie zna wartość inwestycji i musi mieć ocenę JOWISZ-
a, bez tego nie przystąpi do KPO. 
 
Starosta Radomski Waldemar Trelka powiedział, że to o czym wczoraj rozmawiali, będzie 
przez panią Dyrektor formalnie zgłoszone tzn. likwidacja oddziału ginekologiczno-
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położniczego i jednocześnie robią wszystko by potrzebne wymogi do funkcjonowania 
ginekologii spełnić, i jednocześnie będą aplikować o środki na remont i od 1 sierpnia za trzy 
miesiące ‘zgaszą światło” na ginekologii i położnictwie, ale tyko przez chwile na ginekologii 
żeby znowu światło zapalić i  rozpędzić się dalej. Powiedział, że złym językiem jest mówienie, 
że to początek zamykania szpitala. Dodał, że opowiadają już o ortopedii dziecięcej, która już 
zafunkcjonowała w świadomości i będą też mówić co w zamian, jeśli położnictwo miało by 
być zlikwidowane, zawieszone. Poinformował o Radzie Społecznej Szpitala oraz o sesji 
nadzwyczajnej. 
 
Dyrektor Samodzielnego Publicznego Zespołu Zakładów Opieki Zdrowotnej – Szpital w 
Iłży Joanna Pionka powiedziała, że na najbliższej Radzie stanie wniosek jeden o zamknięcie 
działalności oddziału ginekologiczno-położniczego z dniem ostatniego października i kolejny 
wniosek o utworzenie oddziału ginekologii. Natomiast jakie będą konkursy ofert, bo dopiero 
jeśli będzie mieć zakończoną całą procedurę czyli po sesji Rady Powiatu, może wystąpić do 
NFZ-u z prośbą o ogłoszenie konkursu ofert na oddział ginekologii i ginekologii jednego dnia 
i zobaczą na co NFZ ogłosi. Być może w między czasie zmienią się przepisy i jeśli tak będzie 
to będzie to dla nich atutem. Zapytała czy może liczyć na dofinansowanie do remontu na 
oddział ginekologiczno-położniczy? 
 
Dyrektor Wydziału Zdrowia i Spraw Społecznych Joanna Czerwińska powiedziała, że jeśli 
padło KPO czy też subfundusz ruszy to czy będzie wymagana pełna dokumentacja czy PFU 
wystarczy?, bo dokumentacja trwa dłużej niż PFU. 
 
Dyrektor Samodzielnego Publicznego Zespołu Zakładów Opieki Zdrowotnej – Szpital w 
Iłży Joanna Pionka odpowiedziała, że tak to prawda, ale że ma nadzieję, że znajdą taką firmę, 
która zrobi dokumentację pełną w krótkim czasie. 
 
Dyrektor Wydziału Zdrowia i Spraw Społecznych Joanna Czerwińska poinformowała, że 
na sesji będzie musiał stanąć finansowy wniosek o zmianę wartości zadania. 
 
Radny Krzysztof Kozera powiedział, że kontynuują swoje działanie i wiedzą na czym one 
będą polegać i które chcą zrealizować. Powiedział, że zakłada wariant optymistyczny i 
negatywny, dlatego, że słysząc co mówiła pani Dyrektor z Pionek o rezonansie to wie, że może 
być takie zagrożenie, że od października nie będą mieć kontraktu bo fundusz się zachowa tak 
jak w przypadku pani Dyrektor z Pionek. Zapytał czy lekarze i pielęgniarki, którym w tym 
momencie zakończy się okres zatrudnienia, nie mając zapewnienia, w ciągu tych dwóch 
miesięcy będą w stanie utrzymać? co wtedy?. 
 
Starosta Radomski Waldemar Trelka odpowiedział, że otrzymają dokumenty z trzy 
miesięcznym okresem wypowiedzenia. 
 
Dyrektor Samodzielnego Publicznego Zespołu Zakładów Opieki Zdrowotnej – Szpital w 
Iłży Joanna Pionka odpowiedziała, że różnica pomiędzy kontraktowaniem środków na 
rezonans magnetyczny a oddział, który już mają przewidziany w budżecie jest zasadnicza. Żeby 
ogłosić konkurs ofert na rezonans magnetyczny trzeba mieć środki finansowe wolne z tego 
zakresu. Natomiast tutaj jest oddział, który funkcjonuje i maja budżet przewidziany na ten 
oddział, więc ufa po rozmowach z panią Dyrektor, że ten budżet, który jest po prostu zostanie 
oddany, tylko w innym zakresie. Następnie odpowiedziała na pytanie radnego Kozery, że 
problem jest tego typu, obawia się, że lekarze w trakcie wypowiedzeń mogą znaleźć pracę w 
innym miejscu. 
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Starosta Radomski Waldemar Trelka zapytał o niezbędny personel przy ginekologii jednego 
dnia? 
 
Dyrektor Samodzielnego Publicznego Zespołu Zakładów Opieki Zdrowotnej – Szpital w 
Iłży Joanna Pionka odpowiedziała, że przy ginekologii jednego dnia czyli są to procedury. 
Pacjentka przychodzi w danym dniu i w danym dniu wychodzi, czyli nie ma opieki 
całodobowej, są to 2 położne na zmiany i 1 lub 2 lekarzy. 
 
Więcej pytań i uwag nie zgłoszono. 
Zarząd Powiatu jednogłośnie podjął uchwałę Nr 33/2024 w sprawie zatwierdzenia rocznego 
sprawozdania finansowego za rok 2023 Samodzielnego Publicznego Zespołu Zakładów 
Opieki Zdrowotnej – Szpital w Iłży. Stanowi ona załącznik Nr 3 do protokołu. 
 
 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 11  porządku obrad – Rozpatrzenie wniosku Nr 52/2024 
Wydziału Zdrowia i Spraw Społecznych w sprawie wyrażenia zgody na podjęcie dodatkowego 
zatrudnienia przez dyrektora SPZZOPZ w Pionkach im. Lecha i Marii Kaczyńskich – Pary 
Prezydenckiej. 

 
Starosta Radomski Waldemar Trelka powiedział, że kolejny wniosek dotyczył wyrażenia 
zgody na podjęcie dodatkowego zatrudnienia przez dyrektora Samodzielnego Publicznego 
Zespołu Zakładów Opieki Zdrowotnej w Pionkach im. Lecha i Marii Kaczyńskich – Pary 
Prezydenckiej. Pani Dyrektor zwróciła się z prośbą o wyrażenia zgody na dodatkowe 
zatrudnienie polegające na wykonaniu audytów dla dwóch szpitali zlokalizowanych na terenie 
województwa mazowieckiego tj.: SPZZOZ w Płońsku oraz SPZZOZ w Mławie. W w/w piśmie 
Pani Dyrektor poinformowała, że przeprowadzenie przedmiotowych audytów nie będzie 
kolidować z jej obowiązkami służbowymi na stanowisku dyrektora w SPZZOZ w Pionkach, 
przy czym jednocześnie pozwoli na dokonanie usprawnień i wdrożenie rozwiązań 
optymalizacyjnych w zakresie funkcjonowania szpitala w Pionkach. 
 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 
Zarząd Powiatu jednogłośnie podjął uchwałę Nr 34/2024 w sprawie wyrażenia zgody na 
podjęcie dodatkowego zatrudnienia przez dyrektora SPZZOPZ w Pionkach im. Lecha i 
Marii Kaczyńskich – Pary Prezydenckiej. Stanowi ona załącznik Nr 4 do protokołu. 

 
 

Przystąpiono do realizacji punktu 12 porządku obrad – Rozpatrzenie wniosku Nr 53/2024 
Wydziału Zdrowia i Spraw Społecznych w sprawie rozstrzygnięcia otwartego konkursu ofert 
dotyczącego wsparcia realizacji zadań w zakresie zdrowia publicznego  na rok 2024 w ramach 
„Programu Ochrony Zdrowia Psychicznego dla Powiatu Radomskiego na lata 2024-2027”. 
 
Starosta Radomski Waldemar Trelka powiedział, że wniosek dotyczył rozstrzygnięcia 
otwartego konkursu ofert dotyczącego wsparcia realizacji zadań w zakresie zdrowia publicznego na rok 
2024 w ramach „Programu Ochrony Zdrowia Psychicznego dla Powiatu Radomskiego na lata 2024-
2027”. 

Dyrektor Wydziału Zdrowia i Spraw Społecznych Joanna Czerwińska powiedziała, że 
Zarząd Powiatu Radomskiego ogłosił otwarty konkurs ofert na wsparcie realizacji zadań w zakresie 
zdrowia publicznego na rok 2024 w ramach „Programu Ochrony Zdrowia Psychicznego dla Powiatu 
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Radomskiego na lata 2024-2027” oraz powołał Komisję konkursową do przeprowadzenia 
postępowania. Przedmiotem oceny Komisji konkursowej były dwie oferty. Oceny formalnej i 
merytoryczno-finansowej ofert. Komisja konkursowa dokonała w dniu 19 czerwca 2024 r. Komisja 
konkursowa pozytywnie zaopiniowała obie oferty i rekomenduje przyznanie dotacji oby dwóm 
organizacjom Stowarzyszeniu Karuzela 15 tys. zł a Fundacji FAMILIS 30 tys. zł. 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 
Zarząd Powiatu jednogłośnie podjął uchwałę Nr 35/2024 w sprawie rozstrzygnięcia 
otwartego konkursu ofert dotyczącego wsparcia realizacji zadań w zakresie zdrowia 
publicznego  na rok 2024 w ramach „Programu Ochrony Zdrowia Psychicznego dla 
Powiatu Radomskiego na lata 2024-2027”. Stanowi ona załącznik Nr 5 do protokołu. 

 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 13 porządku obrad – Rozpatrzenie wniosku Nr 54/2024 
Wydziału Zdrowia i Spraw Społecznych w sprawie przyjęcia projektu programu polityki 
zdrowotnej pn. „Program polityki zdrowotnej w zakresie szczepień ochronnych przeciwko 
kleszczowemu zapaleniu mózgu dla mieszkańców Powiatu Radomskiego na lata 2024-2026” 
i przekazanie go samorządom gminnym Powiatu Radomskiego do konsultacji. 
 

Dyrektor Wydziału Zdrowia i Spraw Społecznych Joanna Czerwińska powiedziała, że 
przygotowany wniosek dotyczył przyjęcia projektu programu polityki zdrowotnej pn. 
„Program polityki zdrowotnej w zakresie szczepień ochronnych przeciwko kleszczowemu 
zapaleniu mózgu dla mieszkańców Powiatu Radomskiego na lata 2024-2026" i przekazanie go 
samorządom gminnym Powiatu Radomskiego do konsultacji. 
Do zadań własnych w zakresie zapewnienia równego dostępu do świadczeń opieki zdrowotnej 
realizowanych przez powiat jest opracowywanie i realizacja programów polityki zdrowotnej 
wynikających z rozpoznanych potrzeb zdrowotnych i stanu zdrowia mieszkańców powiatu - po 
konsultacji z właściwymi terytorialnie gminami.  
Zgodnie z ustawą o zdrowiu publicznym zadania z zakresu zdrowia publicznego realizują 
jednostki samorządu terytorialnego, realizujące zadania własne polegające na promocji lub 
ochronie zdrowia. W tym celu należy podejmować działania zmierzające do polepszenia stanu 
zdrowia mieszkańców Powiatu Radomskiego. Niniejszy projekt programu polityki zdrowotnej 
pn. „Program polityki zdrowotnej w zakresie szczepień ochronnych przeciwko kleszczowemu 
zapaleniu mózgu dla mieszkańców Powiatu Radomskiego na lata 2024-2026" ma na celu 
podniesienie świadomości i wiedzy nt. kleszczowego zapalenia mózgu, wszelkich działań 
profilaktycznych (w tym metod zapobiegawczych oraz środków ochrony przed kleszczami), 
jak również przeprowadzenie akcji szczepień przeciwko kleszczowemu zapaleniu mózgu. 
Wszystkie te działania powinny w efekcie przynieść zmniejszenie zapadalności na tą chorobę 
oraz wzrost wiedzy o kleszczowym zapaleniu mózgu wśród mieszkańców Powiatu 
Radomskiego. Dodała, że jeśli ktoś jest trzykrotnie wyszczepiony na te chorobę nie zapadnie, 
dlatego na początek proponują 100 szczepionek z tego powodu, że szczepionki trzeba przyjąć 
trzykrotnie. Wobec powyższego zasadne jest przyjęcie ww. projektu programu oraz 
przekazanie go samorządom gminnym Powiatu Radomskiego do konsultacji. 
 
Pytań i uwag nie zgłoszono. 
Zarząd Powiatu jednogłośnie podjął uchwałę Nr 36/2024 w sprawie przyjęcia projektu 
programu polityki zdrowotnej pn. „Program polityki zdrowotnej w zakresie szczepień 
ochronnych przeciwko kleszczowemu zapaleniu mózgu dla mieszkańców Powiatu 
Radomskiego na lata 2024-2026” i przekazanie go samorządom gminnym Powiatu 
Radomskiego do konsultacji. Stanowi ona załącznik Nr 6 do protokołu. 
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Przystąpiono do realizacji punktu 13a porządku obrad – Rozpatrzenie wniosku Nr 55/2024 
Wydziału Zdrowia i Spraw Społecznych w sprawie zwiększenia wydatków budżetu powiatu 
na 2024 r. o kwotę 58.320,00 zł z przeznaczeniem na dotację dla Samodzielnego Publicznego 
Zespołu Zakładów Opieki Zdrowotnej – Szpital w Iłży na dofinansowanie realizacji zadania 
inwestycyjnego pn. „Zakup myjni-dezynfektora na potrzeby Oddziału Ginekologii Jednego 
Dnia w SPZZOZ - Szpital w Iłży”. 
 
Przedłożony wniosek dotyczył zwiększenia wydatków budżetu powiatu na 2024 r. w Starostwie 
o kwotę 58.320,00 zł z przeznaczeniem na dotację dla Samodzielnego Publicznego Zespołu 
Zakładów Opieki Zdrowotnej – Szpital w Iłży na dofinansowanie realizacji zadania 
inwestycyjnego pn. „Zakup myjni-dezynfektora na potrzeby Oddziału Ginekologii Jednego 
Dnia w SPZZOZ - Szpital w Iłży” w związku z planowanymi zmianami organizacyjnymi, tj. 
zamknięciem Oddziału Ginekologiczno-Położniczego z Opieką nad Noworodkiem a 
utworzeniem Oddziału Ginekologii Jednego Dnia, Dyrektor SPZZOZ – Szpitala w Iłży 
dyrektor szpitala zwróciła się z prośbą o przyznanie dotacji na zakup myjni-dezynfektora na 
potrzeby nowo utworzonego oddziału.  
Ponieważ planowany koszt realizacji ww. zadania to 60.000,00 zł, zgodnie z ww. wzorem 
SPZZOZ - Szpital w Iłży może otrzymać środki publiczne na realizację ww. zadania w 2024 
roku do wysokości 58.320,00 zł) ze środków własnych powiatu.  
Pozostałą część w wysokości 1.680,00 zł Szpital pokryje ze środków własnych. Wyżej 
wymieniony zakup jest niezbędny do prawidłowego funkcjonowania nowo utworzonego 
oddziału. Mając powyższe na uwadze, proponuje się wprowadzenie ww. zmian w budżecie 
powiatu na 2024 r. 

 
Pytań i uwag nie było. 
Zarząd Powiatu pozytywnie rozpatrzył przedłożony wniosek. Środki na w/w zadanie pochodzić 
będą z nadwyżki budżetowej. 
 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 13b porządku obrad – Rozpatrzenie wniosku Nr 56/2024 
Wydziału Zdrowia i Spraw Społecznych w sprawie zmian w budżecie powiatu w Starostwie 
Powiatowym  dotyczy szpitala w Iłży. 
 
Następny wniosek dotyczył Przeniesienie wydatków między zadaniami w budżecie powiatu w 
Starostwie Powiatowym w Radomiu na 2024 rok w kwocie 243.000,- zł z zadania pn. „Modernizacja 
pomieszczeń Oddziału Ginekologiczno-Położniczego z Opieką nad Noworodkiem w SPZZOZ - Szpital 
w Iłży” na zadania pn.: 

 „Wykonanie dokumentacji projektowej w zakresie adaptacji pomieszczeń pod Oddział 
Anestezjologii i Intensywnej Terapii w SPZZOZ - Szpital w Iłży” – 165.240,- zł. 

 „Adaptacja pomieszczeń pod Oddział Ginekologii Jednego Dnia w SPZZOZ - Szpital w Iłży” 
– 77.760,- zł, 

 Zwiększenie wydatków w budżecie powiatu w Starostwie Powiatowym w Radomiu na 
2024 rok o kwotę 213.840,- zł na realizację zadania pn. „Adaptacja pomieszczeń pod 
Oddział Ginekologii Jednego Dnia w SPZZOZ - Szpital w Iłży”. 

 Zmniejszenie wydatków w 2026 roku zabezpieczonych w Starostwie Powiatowym w 
Radomiu, o kwotę 1.880.820,- zł  na zadaniu pn. „Modernizacja pomieszczeń Oddziału 
Ginekologiczno-Położniczego z Opieką nad Noworodkiem w SPZZOZ - Szpital w 
Iłży”. 

 oraz dokonanie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej. 
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Dyrektor Szpitala w Iłży pismem z dnia 26 czerwca br., w związku z planowanymi zmianami 
organizacyjnymi polegającymi na zamknięciu Oddziału Ginekologiczno-Położniczego, zwróciła się 
z prośbą o zmianę przeznaczenia przyznanej dotacji na realizację zadania inwestycyjnego pn.: 
„Modernizacja pomieszczeń Oddziału Ginekologiczno-Położniczego z Opieką nad Noworodkiem 
w SPZZOZ - Szpital w Iłży” i przeznaczenie jej na realizację dwóch nowych zadań inwestycyjnych, 
Po zamknięciu Oddziału Ginekologiczno-Położniczego z Opieką nad Noworodkiem planowane jest 
utworzenie na tej powierzchni dwóch oddziałów: Oddziału Anestezjologii i Intensywnej Terapii oraz 
Oddziału Ginekologii Jednego Dnia.  
Dostosowanie pomieszczeń Anestezjologii i Intensywnej Terapii jest niezbędne ze względu na 
zabezpieczenie świadczeń opieki zdrowotnej w ramach Umowy z NFZ i spełnienia standardu 
organizacyjnego opieki zdrowotnej w dziedzinie anestezjologii i intensywnej terapii mówiące  
o co najmniej 4 stanowiskach intensywnej terapii – Rozporządzenie Ministra Zdrowia z dnia 16 grudnia 
2016 r. w sprawie standardu organizacyjnego opieki zdrowotnej w dziedzinie anestezjologii i 
intensywnej terapii oraz Rozporządzenie Ministra Zdrowia z dnia 26 marca 2019 r. w sprawie 
szczegółowych wymagań, jakim powinny odpowiadać pomieszczenia i urządzenia podmiotu 
wykonującego działalność leczniczą. Szacunkowy koszt realizacji ww. inwestycji wynosi łącznie 
470.000,- zł, w tym: wykonanie dokumentacji projektowej w zakresie adaptacji pomieszczeń pod 
Oddział Anestezjologii i Intensywnej Terapii w SPZZOZ - Szpital w Iłży – 170.000,- zł oraz adaptacja 
pomieszczeń pod Oddział Ginekologii Jednego Dnia w SPZZOZ - Szpital w Iłży” – 300.000,- zł.”. 
Mając powyższe na uwadze, proponuje się wprowadzenie ww. zmian w budżecie powiatu na 2024 r. 
oraz w Wieloletniej Prognozie Finansowej. 
 
Pytań i uwag nie było. 
Zarząd Powiatu pozytywnie rozpatrzył przedłożony wniosek. Dodatkowe środki na w/w 
zadanie będą pochodziły z nadwyżki budżetowej. 
 
 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 3 porządku obrad – Rozpatrzenie wniosku Nr 56/2024 
Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Radomiu w sprawie wyrażenie zgody na 
dokonanie przeniesienia w planie wydatków budżetowych na 2024 rok Powiatowego Centrum 
Opiekuńczo-Mieszkalnego w Krzyżanowicach kwoty 70.000zł. 
 
Starosta Radomski Waldemar Trelka powiedział, że przygotowany wniosek dotyczył 
przeniesienia w planie wydatków budżetowych na 2024 rok Powiatowego Centrum 
Opiekuńczo-Mieszkalnego w Krzyżanowicach kwoty 70.000 zł na wynagrodzenia 
pracowników. 
 
 
Pytań i uwag nie było. 
Zarząd Powiatu pozytywnie rozpatrzył przedłożony wniosek 
 
 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 4 porządku obrad – Rozpatrzenie wniosku Nr 57/2024 
Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Radomiu w sprawie udzielenia pełnomocnictwa 
Zastępcy Dyrektora Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Radomiu. 
 
Starosta Radomski Waldemar Trelka powiedział, że została zawarta pomiędzy Wojewodą 
Mazowieckim a Powiatem Radomskim w ramach Projektu „Wsparcie dzieci umieszczonych 
w pieczy zastępczej w okresie epidemii COVID-19” w ramach Programu Operacyjnego 
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Wiedza Edukacja Rozwój lata 2014-2020 – Działanie 2.8 Rozwój usług społecznych 
świadczonych w środowisku lokalnym, PI 9iv: Ułatwianie dostępu do przystępnych cenowo, 
trwałych oraz wysokiej jakości usług, w tym opieki zdrowotnej i usług socjalnych 
świadczonych w interesie ogólnym, współfinansowanego ze środków Europejskiego Funduszu 
Społecznego.  
Zarząd Powiatu Radomskiego udzielił upoważnienia ówczesnemu Dyrektorowi PCPR – Pani 
Halinie Janiszek – Stajniak do wykonywania zadań w ramach w/w projektu. Powiatowe 
Centrum Pomocy Rodzinie w Radomiu odpowiedzialne było za jego realizację. W ramach 
przedmiotowego projektu  zakupiono sprzęt komputerowy wraz z oprogramowaniem dla 
wychowanków pieczy zastępczej, środki ochrony indywidualnej oraz wyposażenie miejsc 
kwarantanny/izolacji dla dzieci z pieczy zastępczej. Sprzęt  komputerowy wraz z 
oprogramowaniem oraz wyposażenie miejsc kwarantanny/izolacji są obecnie (w okresie 
trwałości projektu) użyczane rodzinom zastępczymi i placówce opiekuńczo – wychowawczej, 
a po upływie okresu trwałości projektu, zgodnie Wytycznymi do realizacji Projektu „Wsparcie 
dzieci umieszczonych w pieczy zastępczej w okresie epidemii COVID-19”, staną się 
własnością Powiatu. Okres trwałości przedmiotowego projektu wynosi 5 lat od zakończenia 
jego realizacji i upływa w dniu 31 grudnia 2025 roku. 

Z uwagi na upływ czasu, opuszczanie rodzin zastępczych przez wychowanków 
zakupiony w ramach projektu sprzętu komputerowy wraz z oprogramowaniem jest użyczany 
kolejnym rodzinom zastępczym na potrzeby ich wychowanków. W związku z tym, że 
czynności te są podejmowane w okresie trwałości w/w projektu zachodzi potrzeba udzielenia 
pełnomocnictwa Zastępcy Dyrektora Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Radomiu - 
Pani Urszuli Molenda do podejmowania wszelkich czynności wynikających z obowiązku 
utrzymania trwałości projektu „Wsparcie dzieci umieszczonych w pieczy zastępczej w okresie 
epidemii COVID-19”. 
 
Pytań i uwag nie zgłoszono. 
Zarząd Powiatu jednogłośnie podjął uchwałę Nr 29/2024 w sprawie udzielenia 
pełnomocnictwa Zastępcy Dyrektora Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w 
Radomiu. Stanowi ona załącznik Nr 7 do protokołu. 
 
 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 5 porządku obrad – Rozpatrzenie wniosku Nr 58/2024 
Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Radomiu w sprawie upoważnienia Zastępcy 
Dyrektora Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Radomiu do zaciągania zobowiązań. 
 
Starosta Radomski Waldemar Trelka powiedział, że przygotowany wniosek dotyczył 
upoważnienia Zastępcy Dyrektora Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Radomiu 
do zaciągania zobowiązań. W związku z zawartym porozumieniem stron w sprawie 
rozwiązania umowy o pracę oraz usprawiedliwioną nieobecnością Dyrektora Powiatowego 
Centrum Pomocy Rodzinie w Radomiu  w okresie do dnia rozwiązania umowy, tj. do 
31.08.2024 roku zachodzi potrzeba udzielenia upoważnienia Zastępcy Dyrektora Powiatowego 
Centrum Pomocy Rodzinie w Radomiu – Pani Urszuli Molenda do zaciągania zobowiązań w 
powyższym okresie.  
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Pytań i uwag nie zgłoszono. 
Zarząd Powiatu jednogłośnie podjął uchwałę Nr 30/2024 w sprawie upoważnienia Zastępcy 
Dyrektora Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Radomiu do zaciągania 
zobowiązań. Stanowi ona załącznik Nr 8 do protokołu. 
 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 6 porządku obrad – Rozpatrzenie wniosku Nr 59/2024 
Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Radomiu w sprawie dokonania przeniesienia w 
planie wydatków budżetowych Powiatu Radomskiego na 2024 rok w kwocie 13.250 zł. 
 
Skarbnik Powiatu Joanna Wontorska powiedziała, że przedłożony wniosek dotyczył 
przeniesienia wydatków budżetowych powiatu w kwocie 13.250 zł z zadania pn. „Zapewnienie 
pomocy matkom z małoletnimi dziećmi i kobietom w ciąży będącym w sytuacji kryzysowej” 
na udzielenie pomocy finansowej w formie dotacji celowej dla Powiatu Zamojskiego z 
przeznaczeniem na utrzymanie Domu dla Matek z Małoletnimi Dziećmi i Kobiet  w Ciąży w 
Łabuniach. 
 
Pytań i uwag nie było. 
Zarząd Powiatu pozytywnie rozpatrzył przedłożony wniosek. 
 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 7 porządku obrad – Rozpatrzenie wniosku Nr 60/2024 
Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Radomiu w sprawie pomocy finansowej dla 
Powiatu Zamojskiego w formie dotacji celowej na utrzymanie Domu dla Matek z Małoletnimi 
Dziećmi i Kobiet w Ciąży w Łabuniach. 
 
Wniosek dotyczył podjęcia uchwały Rady Powiatu Radomskiego w sprawie pomocy 
finansowej dla Powiatu Zamojskiego w formie dotacji celowej na utrzymanie Domu dla Matek 
z Małoletnimi Dziećmi i Kobiet w Ciąży w Łabuniach.  
Obowiązujące uregulowania prawne dopuszczają możliwość realizowania zadań publicznych 
w drodze współdziałania między jednostkami samorządu terytorialnego. Powiaty, związki i 
stowarzyszenia powiatów mogą sobie wzajemnie bądź innym jednostkom samorządu 
terytorialnego udzielać pomocy, w tym pomocy finansowej. 
Powiat Radomski nie dysponuje domem dla matek z małoletnimi dziećmi i kobiet w ciąży, 
wobec tego zasadne jest zrealizowanie tego zadania w inny sposób. Pomoc finansowa dla 
Powiatu Zamojskiego przeznaczona na utrzymanie Domu dla Matek  z Małoletnimi Dziećmi i 
Kobiet w Ciąży w Łabuniach w wysokości określonej w niniejszej uchwale służyć będzie 
zabezpieczeniu dwóch miejsc do wykorzystania na potrzeby Powiatu Radomskiego w roku 
2024. 
 
Pytań i uwag nie było. 
Zarząd Powiatu zapoznał się z przedłożoną uchwałą , a następnie skierował ją pod obrady Rady 
Powiatu. 
 
 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 8 porządku obrad – Rozpatrzenie wniosku Nr 61/2024 
Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Radomiu w sprawie uchwalenia Regulaminu 
Organizacyjnego Domu Pomocy Społecznej w Krzyżanowicach. 
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Starosta Radomski Waldemar Trelka powiedział że wniosek dotyczył podjęcia Uchwały 
Zarządu Powiatu Radomskiego w sprawie uchwalenia Regulaminu  Organizacyjnego Domu 
Pomocy Społecznej w Krzyżanowicach. 

 
Zmiana Regulaminu Organizacyjnego Domu Pomocy Społecznej w Krzyżanowicach wynika 
przede wszystkim z konieczności wprowadzenia do struktury organizacyjnej Jednostki 
stanowiska kierowcy. Na tym stanowisku zostanie zatrudniony kierowca autobusu do przewozu 
osób z niepełnosprawnością zakupionego na potrzeby mieszkańców tego Domu. 
Powiat Radomski otrzymał dofinansowanie ze środków Państwowego Funduszu Rehabilitacji 
Osób Niepełnosprawnych na zakup tego autobusu w ramach „Programu wyrównywania różnic 
między regionami III” w obszarze D. Z uwagi na to, że PFRON nie wyraża zgody na 
przekazanie tego autobusu do Powiatowego Centrum Usług Wspólnych w Krzyżanowicach, 
które od 01.01.2023 roku świadczy usługi transportowe na rzecz Domu Pomocy Społecznej w 
Krzyżanowicach konieczne jest zatrudnienie kierowcy przez Dom Pomocy Społecznej, aby 
autobus mógł być wykorzystywany zgodnie z przeznaczeniem. 
Konsekwencją powyższego, jest wprowadzenie do schematu organizacyjnego stanowiska 
kierowcy, co wymaga zmiany struktury organizacyjnej Domu stanowiącej Załącznik 
do Regulaminu Organizacyjnego. Zatrudnienie kierowcy nie spowoduje wzrostu planu 
wydatków DPS. 
Ponadto, na podstawie doświadczeń z działalności Domu po przeniesieniu zadań związanych 
z obsługą Jednostki do Powiatowego Centrum Usług Wspólnych, zachodzi potrzeba 
zaktualizowania zapisów Regulaminu w zakresie zadań realizowanych przez poszczególne 
komórki organizacyjne.   

W związku z powyższym, konieczne jest dokonanie zmian w Regulaminie 
Organizacyjnym Domu i zaktualizowanie zawartych w nim zapisów. 
 
Pytań i uwag nie zgłoszono. 
Zarząd Powiatu jednogłośnie podjął uchwałę Nr 31/2024 w sprawie uchwalenia 
Regulaminu Organizacyjnego Domu Pomocy Społecznej w Krzyżanowicach. Stanowi ona 
załącznik Nr 9 do protokołu. 
 
 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 14 porządku obrad – Rozpatrzenie wniosku Nr 17/2024 
Wydziału Geodezji, Kartografii, Katastru i Nieruchomości w sprawie powołania Komisji 
Przetargowej do przeprowadzenia przetargu na zbycie nieruchomości lokalowych będących 
własnością Powiatu Radomskiego. 
 
Starosta Radomski Waldemar Trelka powiedział, że wniosek dotyczył powołania Komisji 
Przetargowej do przeprowadzenia przetargu na zbycie nieruchomości lokalowych będących 
własnością Powiatu Radomskiego . 
Zarząd Powiatu w Radomskiego powołuje Komisję Przetargową w składzie: 

1) Arkadiusz Góźdź - przewodniczący Komisji 
2) Jakub Lachowski – członek Komisji 
3) Agnieszka Solarska – członek komisji  

do przeprowadzenia czwartego ustnego nieograniczonego przetargu na sprzedaż nieruchomości 
lokalowych, stanowiących własność Powiatu Radomskiego, położonych                        
w miejscowości Chwałowice  gmina Iłża. 
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Pytań i uwag nie zgłoszono. 
Zarząd Powiatu jednogłośnie podjął uchwałę Nr 37/2024 w sprawie powołania Komisji 
Przetargowej do przeprowadzenia przetargu na zbycie nieruchomości lokalowych 
będących własnością Powiatu Radomskiego. 
Stanowi ona załącznik Nr 10 do protokołu. 
 
 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 15 porządku obrad – Rozpatrzenie wniosku Nr 13/2024 
Wydziału Inwestycji w sprawie przekazanie przez Starostwo Powiatowe w Radomiu do 
Centrum Kształcenia Zawodowego i Ustawicznego w Pionkach nakładów inwestycyjnych. 
 

Sekretarz Powiatu Rafał Czajkowski powiedział, że Powiat Radomski realizuje 
przedsięwzięcie pn.: „Utworzenie i funkcjonowanie Branżowego Centrum Umiejętności w 
Pionkach”, wdrażane przy dofinansowaniu ze środków KPO. Wobec zakończenia I etapu ww. 
projektu, tzn. tworzenia BCU, na który złożyły się m.in. roboty budowlano-adaptacyjne oraz 
zakup wyposażenia na potrzeby placówki, istnieje potrzeba przekazania  
do CKZiU w Pionkach nw. nakładów inwestycyjnych powstałych na tym etapie realizacji 
zadania; 
-zaadaptowanej na potrzeby funkcjonowania nowo utworzonego Branżowego Centrum 
Umiejętności w Pionkach części budynku CKZiU w Pionkach, 
- wyposażenia BCU w Pionkach (maszyn, urządzeń i sprzętu), 
o łącznej wartości księgowej w kwocie 13.555.105,50 zł brutto (słownie: trzynaście milionów 
pięćset pięćdziesiąt pięć tysięcy sto pięć złotych, pięćdziesiąt groszy). 

 
Pytań i uwag nie zgłoszono. 
Zarząd Powiatu jednogłośnie podjął uchwałę Nr 37/2024 w sprawie wyrażenia zgody na 
przekazanie przez Starostwo Powiatowe w Radomiu do Centrum Kształcenia 
Zawodowego i Ustawicznego w Pionkach nakładów inwestycyjnych powstałych  
w ramach realizacji przedsięwzięcia pn.: „Utworzenie i funkcjonowanie Branżowego 
Centrum Umiejętności w Pionkach”. Stanowi ona załącznik Nr 11 do protokołu. 
 
 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 16 porządku obrad – Rozpatrzenie wniosku Nr 47/2024 
Wydziału Edukacji w sprawie zwiększenia planu wydatków w Zespole Szkół i Placówek w 
Chwałowicach o kwotę 36.000,00 zł. 
  
Przedłożony wniosek dotyczył zwiększenia wydatków w Zespole Szkół i Placówek w 
Chwałowicach o kwotę 36.000 zł z przeznaczeniem na zapłatę za pomoc prawną niezbędną 
przy prowadzeniu  spraw jednostki. Środki na ten cel będą pochodzić z rezerwy ogólnej. 

 
Pytań i uwag nie było. 
Zarząd Powiatu pozytywnie rozpatrzył przedłożony wniosek. 
 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 17 porządku obrad – Rozpatrzenie wniosku Nr 48/2024 
Wydziału Edukacji w sprawie zwiększenia planu dochodów i wydatków na 2024 rok w 
Zespole Szkół i Placówek w Chwałowicach o kwotę 100.000 zł. 
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Kolejny wniosek dotyczył zwiększenia dochodów i wydatków w Zespole Szkół i Placówek w 
Chwałowicach o kwotę 100.000 złotych z przeznaczeniem na  dowóz dzieci i młodzieży z 
niepełnosprawnościami z terenu powiatu radomskiego.  
 
Pytań i uwag nie było. 
Zarząd Powiatu pozytywnie rozpatrzył przedłożony wniosek. 
Przystąpiono do realizacji punktu 18 porządku obrad –Rozpatrzenie wniosku Nr 4/2024 
Wydziału Ochrony Środowiska, Leśnictwa i Rolnictwa w sprawie wyrażenia zgody na 
usunięcie siedmiu drzew z nieruchomości stanowiącej własność Powiatu Radomskiego 
 
Starosta Radomski Waldemar Trelka powiedział, że wniosek dotyczył wyrażenia zgody na 
usunięcie siedmiu drzew z nieruchomości stanowiącej własność Powiatu Radomskiego. 
Dyrektor Samodzielnego Publicznego Zespołu Zakładów Opieki Zdrowotnej w Pionkach im. 
Lecha i Marii Kaczyńskich - Pary Prezydenckiej, wystąpiła z wnioskiem o wyrażenie zgody na 
wycinkę siedmiu suchych drzew z gatunku sosna rosnących na działce położonej w Pionkach 
przy ul. Niepodległości 1, stanowiącej własność Powiatu Radomskiego, będącej 
w użytkowaniu SPZZOZ w Pionkach. 
 
Pytań i uwag nie zgłoszono. 
Zarząd Powiatu jednogłośnie podjął uchwałę Nr 39/2024 w sprawie wyrażenia zgody na 
usunięcie siedmiu drzew z nieruchomości stanowiącej własność Powiatu Radomskiego. 
Stanowi ona załącznik Nr 12 do protokołu. 
 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 19 porządku obrad - Rozpatrzenie wniosek Nr 26/2024 
Wydziału Organizacji i Nadzoru w sprawie zwiększenia planu wydatków na rok 2024 o kwotę 
70.000,00 zł z przeznaczeniem na zakup mebli biurowych dla Wydziału Powiatowego Zespołu 
Orzekania o Niepełnosprawności. 
 
Wniosek dotyczył zwiększenia wydatków w Starostwie Powiatowym o kwotę 70.000 zł z 
przeznaczeniem na zakup mebli biurowych dla Wydziału Powiatowego Zespołu Orzekania o 
Niepełnosprawności w związku z planowaną zmianą jego siedziby. Środki na ten cel będą 
pochodzić z nadwyżki budżetowej. 
 
Pytań i uwag nie było. 
Zarząd Powiatu pozytywnie rozpatrzył przedłożony wniosek. 
 
 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 19a porządku obrad – Rozpatrzenie wniosek Nr 27/2024 
Wydziału Organizacji i Nadzoru w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne przekazanie 
telefonu komórkowego na stanie Starostw Powiatowego do CKZiU W Pionkach. 
 

Sekretarz Powiatu Rafał Czajkowski powiedział, że wniosek dotyczył wyrażenia zgody na 
nieodpłatne przekazanie telefonu komórkowego SAMSUNG GALAXY S23 5G wraz z 
numerem zaewidencjonowanego na stanie Starostwa Powiatowego w  Radomiu do Centrum 
Kształcenia Ustawicznego i Zawodowego im. M. Skłodowskiej-Curie w Pionkach 

Telefonu wykorzystywany był w celach służbowych przez pracownika Starostwa Powiatowego 
w Radomiu. W związku ze zmianą miejsca zatrudnienia oraz na prośbę Dyrekcji Centrum 



18 
 

Kształcenia Zawodowego i Ustawicznego  im. M. Skłodowskiej-Curie w Pionkach z dnia 26 
czerwca 2024 r. o nieodpłatne przekazanie telefonu komórkowego, koniczna jest zgoda 
Zarządu na przekazanie ww. sprzętu.  
 
Pytań i uwag nie zgłoszono. 
Zarząd Powiatu jednogłośnie podjął uchwałę Nr 39/2024 w sprawie przekazania składnika 
majątku ruchomego będącego własnością Starostwa Powiatowego w Radomiu do 
Centrum Kształcenia Zawodowego i Ustawicznego im. Marii Skłodowskiej-Curie 
w Pionkach. Stanowi ona załącznik Nr 13 do protokołu. 
 
 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 20 porządku obrad- Rozpatrzenie wniosku Nr 5/2024 
Wydziału Ochrony Środowiska, Leśnictwa i Rolnictwa w sprawie zaopiniowania projektu 
pn.”Program Ochrony Środowiska dla Gminy Iłża na lata 2024-2027 z perspektywą do roku 
2031”. 
 
Starosta Radomski Waldemar Trelka powiedział, że wniosek dotyczył zaopiniowania 
projektu pn.: „Program Ochrony Środowiska dla  Gminy Iłża na lata  2024-2027 z perspektywą 
do roku 2031”. 

 
Pytań i uwag nie zgłoszono. 
Zarząd Powiatu jednogłośnie podjął uchwałę Nr 39/2024 w sprawie zaopiniowania projektu 
pn.”Program Ochrony Środowiska dla Gminy Iłża na lata 2024-2027 z perspektywą do 
roku 2031”. Stanowi ona załącznik Nr 14 do protokołu. 
 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 21 porządku obrad – Rozpatrzenie wniosku Nr 27/2024 
Powiatowego Zarządu Dróg Publicznych w Radomiu w sprawie dokonania zmian w WPF na 
2025 rok polegających na przeniesieniu wydatków między zadaniami w kwocie 100 000,00 złotych. 
 
Przedłożony wniosek dotyczył przeniesienia w 2025 roku wydatków w kwocie 100.000 złotych 
z zadania „Rozbudowa drogi powiatowej Klwatka-Bogusławice-Skarszew – gmina 
Skaryszew” na zadanie pn. „Przebudowa drogi powiatowej (byłej drogi krajowej nr 9) 
polegająca na budowie chodnika - gmina Iłża”. 
 
Pytań i uwag nie było. 
Zarząd Powiatu pozytywnie rozpatrzył przedłożony wniosek. 
 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 22 porządku obrad – Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu 
w sprawie zmian w planie wydatków budżetu powiatu na 2024 rok i planie finansowym zadań 
z zakresu administracji rządowej. 
 
Skarbnik Powiatu Joanna Wontorska powiedziała, że przygotowany projekt uchwały 
zawiera następujące zmiany: 

 
W dziale 750 – administracja publiczna, zwiększa się wydatki budżetu powiatu na 2024 

rok o kwotę 50.000 złotych z przeznaczeniem na wykonanie materiałów promocyjnych z logo 
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powiatu oraz usługi świadczone przez podmioty zewnętrzne promujące powiat radomski. 
Powyższe wydatki sfinansowane zostaną z rezerwy ogólnej. 

W dziale 758 – różne rozliczenia, zwiększa się dochody o kwotę 17.043 złote zgodnie z 
pismem Ministra Finansów w sprawie wsparcia jednostek samorządu terytorialnego w 
realizacji dodatkowych zadań oświatowych związanych z kształceniem, wychowaniem i opieką 
nad dziećmi i uczniami będącymi obywatelami Ukrainy otrzymanymi z Funduszu Pomocy. 
 W dziale 801 -  oświata i wychowanie zwiększa się wydatki budżetu powiatu na 2024 
rok o kwotę 17.043 złote, w tym w:  
- rozdziale 80102 – szkoły podstawowe specjalne o kwotę 8.486 złotych, w tym w: §4350 - 

zakup towarów (w szczególności materiałów, leków, żywności) w związku z pomocą 
obywatelom Ukrainy o kwotę 5.194 złote, §4750 - wynagrodzenia nauczycieli wypłacane w 
związku z pomocą obywatelom Ukrainy o kwotę 2.761 złotych i §4850 - składki i inne 
pochodne od wynagrodzeń pracowników wypłacanych w związku z pomocą obywatelom 
Ukrainy o kwotę 531 złotych,  

- rozdziale 80115 – technika o kwotę 6.018 złotych, w tym w: §4350 - zakup towarów (w 
szczególności materiałów, leków, żywności) w związku z pomocą obywatelom Ukrainy o 
kwotę 3.086 złotych, §4750 - wynagrodzenia nauczycieli wypłacane w związku z pomocą 
obywatelom Ukrainy o kwotę 2.450 złotych i §4850 - składki i inne pochodne od 
wynagrodzeń pracowników wypłacanych w związku z pomocą obywatelom Ukrainy o kwotę 
482 złote,  

- rozdziale 80120 – licea ogólnokształcące o kwotę 2.539 złotych, w tym w: §4750 - 
wynagrodzenia nauczycieli wypłacane w związku z pomocą obywatelom Ukrainy o kwotę 
2.200 złotych i §4850 - składki i inne pochodne od wynagrodzeń pracowników wypłacanych 
w związku z pomocą obywatelom Ukrainy o kwotę 339 złotych,  

z przeznaczeniem na wynagrodzenia i pochodne dla nauczycieli prowadzących zajęcia z 
uczniami oraz zakup materiałów i pomocy dydaktycznych dla uczniów Zespołu Szkół im. J. 
Śniadeckiego w Pionkach, Zespołu Szkół w Pionkach, Zespołu Szkół Ponadpodstawowych w 
Iłży i Liceum Ogólnokształcącego w Iłży będących obywatelami Ukrainy w związku z 
otrzymaniem dodatkowych środków. 

Jednocześnie w ww. dziale zwiększa się wydatki budżetu powiatu na 2024 rok o kwotę 
127.825 złotych z rezerwy ogólnej w tym w: 
- rozdziale 80102 – szkoły podstawowe specjalne o kwotę 49.000 złotych, w tym w: §4210 – 

zakup materiałów i wyposażenia o kwotę 30.000 złotych i §4270 – zakup usług remontowych 
o kwotę 19.000 złotych, 

- rozdziale 80115 – technika, §4300 – zakup usług pozostałych o kwotę 13.825 złotych, 
- rozdziale 80120 – licea ogólnokształcące, §4210 – zakup materiałów i wyposażenia o kwotę 

45.000 złotych, 
- rozdziale 80195 – pozostała działalność, §4430 – różne opłaty i składki o kwotę 20.000 

złotych, z przeznaczeniem na zakup środków czystości, artykułów higienicznych  
i internetowej anteny OSE, sfinansowanie remontu i przeglądu systemu sygnalizacji 
pożarowej w ZS im. J. Śniadeckiego w Pionkach, wynagrodzenie z tytułu przygotowania i 
przeprowadzenia postępowania o zamówienie publiczne w ramach umowy na zakup energii 
elektrycznej w CKZiU w Pionkach, zakup chromebooków dla nauczycieli LO w Iłży w 
związku z realizacją projektu Al Lab oraz sfinansowanie ubezpieczenia majątku Branżowego 
Centrum Umiejętności w Pionkach. 

W dziale 852 – pomoc społeczna, zwiększa się dochody o kwotę 14.420 złotych  
i wydatki w §3110 – świadczenia społeczne o kwotę 14.420 złotych z przeznaczeniem na 
wypłatę świadczeń dla cudzoziemców, którzy uzyskali w Rzeczpospolitej Polskiej status 
uchodźcy, ochronę uzupełniającą lub zezwolenie na pobyt czasowy. Ww. zmiany wprowadza 
się także w planie finansowym zadań z zakresu administracji rządowej. 
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 Jednocześnie w ww. dziale, zwiększa się wydatki o kwotę 68.582 złote z 
przeznaczeniem na wypłatę odprawy emerytalnej dla pracownika DPS w Krzyżanowicach. 
Powyższe wydatki sfinansowane zostaną z rezerwy celowej na odprawy emerytalne  
 Ponadto w ww. dziale, rozdziale 85203 – ośrodki wsparcia przenosi się wydatki budżetu 
powiatu na 2024 rok między paragrafami, tj. z §§4110 i 4120 w łącznej kwocie 2.000 złotych 
na §4260 – zakup energii z przeznaczeniem na sfinansowanie opłat za energię elektryczną i 
wodę w Środowiskowym Domu Samopomocy w Jelance. Ww. zmiany wprowadza się także w 
planie finansowym zadań z zakresu administracji rządowej. 
 W dziale 853 - pozostałe zadania w zakresie polityki społecznej,  
- zwiększa się dochody ze środków własnych powiatów na współfinansowanie kosztów 

utrzymania lokalu użytkowego na potrzeby funkcjonowania Powiatowego Zespołu do Spraw 
Orzekania o Niepełnosprawności od 1 sierpnia do końca br. o kwotę 54.000 złotych,  
w tym z: powiatu przysuskiego o kwotę 18.000 złotych, powiatu szydłowieckiego o kwotę 
18.000 złotych i powiatu zwoleńskiego o kwotę 18.000 złotych, 

- zmniejsza się dochody ze środków własnych powiatów na współfinansowanie kosztów 
utrzymania lokalu użytkowego na potrzeby funkcjonowania Powiatowego Zespołu do Spraw 
Orzekania o Niepełnosprawności o kwotę 21.600 złotych, w tym z: powiatu białobrzeskiego 
o kwotę 7.200 złotych, powiatu grójeckiego o kwotę 7.200 złotych i powiatu kozienickiego o 
kwotę 7.200 złotych, w związku z krótszym okresem wynajmu, tj. od 1 sierpnia br., a nie jak 
wstępnie planowano od 1 czerwca br. 

 Jednocześnie w ww. dziale i rozdziale zwiększa się wydatki o kwotę 32.400 złotych, w 
tym w: §4260 – zakup energii o kwotę 5.000 złotych, §4300 – zakup usług pozostałych o kwotę 
800 złotych i §4400 – opłaty za administrowanie i czynsze za budynki, lokale i pomieszczenia 
garażowe o kwotę 26.600 złotych z przeznaczeniem na sfinansowanie kosztów energii 
elektrycznej, gazu, wody, odprowadzenia ścieków, wywozu odpadów oraz wynajmu lokalu 
użytkowego na potrzeby funkcjonowania Zespołu do Spraw Orzekania o Niepełnosprawności. 
 Ponadto w ww. dziale, rozdziale 85395 – pozostała działalność przenosi się wydatki 
budżetu powiatu na 2024 rok między paragrafami, tj. z §4300 w kwocie 12.000 złotych na 
§4110 – składki na ubezpieczenia społeczne z przeznaczeniem na sfinansowanie składek na 
ubezpieczenia społeczne pracowników Powiatowego Centrum Opiekuńczo-Mieszkalnego  
w Krzyżanowicach, gdzie w związku z nieotrzymaniem dotychczas środków z Funduszu 
Solidarnościowego, zachodzi konieczność sfinansowania wydatków z budżetu powiatu.  
  
Pytań i uwag nie zgłoszono. 
Zarząd Powiatu jednogłośnie podjął uchwałę Nr 42/2024 w sprawie zmian w planie 
wydatków budżetu powiatu na 2024 rok i planie finansowym zadań z zakresu 
administracji rządowej. Stanowi ona załącznik Nr 15 do protokołu. 
 
 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 23 porządku obrad – Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu 
w sprawie zmiany planu finansowego dla wydzielonego rachunku środków z Funduszu 
Pomocy. 
 

Skarbnik Powiatu Joanna Wontorska powiedziała, że na podstawie ustawy z dnia 12 marca 
2022 r. o pomocy obywatelom Ukrainy w związku z konfliktem zbrojnym na terytorium tego 
państwa środki z Funduszu Pomocy gromadzone są na wydzielonym rachunku dochodów z 
przeznaczeniem na finansowanie, dofinansowanie, zwrot wydatków lub kosztów poniesionych 
na realizację zadań na rzecz pomocy Ukrainie, w szczególności obywatelom Ukrainy 
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dotkniętym konfliktem zbrojnym na terytorium Ukrainy w ramach planu finansowego tego 
rachunku. 

Zgodnie z pismem Ministra Finansów z dnia 19 czerwca 2024 roku przekazana została kwota 
17.043 złote z tytułu wsparcia jednostek samorządu terytorialnego w realizacji dodatkowych 
zadań oświatowych związanych z kształceniem, wychowaniem i opieką nad dziećmi i uczniami 
będącymi obywatelami Ukrainy, o których mowa w w/w ustawie W związku z powyższym 
zwiększa się dochody i wydatki ww. funduszu o kwotę 17.043 złote z przeznaczeniem na 
realizację ww. zadań. 

Zgodnie z art. 14 ust. 15 ustawy dysponowanie środkami odbywa się na podstawie 
opracowanego przez Zarząd Powiatu planu finansowego, dlatego też uzasadnione i konieczne 
jest podjęcie niniejszej uchwały. 
 
Pytań i uwag nie zgłoszono. 
Zarząd Powiatu jednogłośnie podjął uchwałę Nr 43/2024 w Radomiu  w sprawie zmiany 
planu finansowego dla wydzielonego rachunku środków z Funduszu Pomocy. Stanowi ona 
załącznik Nr 16 do protokołu. 
 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 24 porządku obrad – Sprawy różne. 
 
Starosta Radomski Waldemar Trelka  zapoznał członków Zarządu Powiatu z następującym 
dokumentem: 
- decyzją Nr 1078.2024 Starosty Radomskiego BA.6740.654.2024.KS1  zatwierdzającą projekt 
zagospodarowania terenu oraz projekt architektoniczno- budowlany udzielająca pozwolenia na 
budowę Inwestorowi – Burmistrzowi Miasta i Gminy Przytyk 
 
Wobec wyczerpania porządku obrad Starosta Radomski zamknął 6 posiedzenie Zarządu 
Powiatu o godz. 13:20 
 
Protokołowała: 
 
Joanna Kosior 
 

Zarząd Powiatu: 
 

1. Starosta Radomski-  
Waldemar Trelka………………………………                  

 
2. Wicestarosta -  
Krzysztof Murawski….……………………………                    
 
3. Członek Zarządu –  
Krzysztof Kozera……………………………                               

 
4. Członek Zarządu –  
Anna Rogulska….. ………………………….. ….          
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5. Członek Zarządu - 
Elżbieta Zasada……………………………………                                

 
Skarbnik Powiatu – 
Joanna Wontorska…………………………. ….. 
 
Sekretarz Powiatu 
Rafał Czajkowski……………………………….                         


